
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-11-10, § 12 

 

 Tid Tisdagen den 10 november 2009 kl 16.30 – 17.00 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat 19 november 2009 

  

 

Ulla Hamilton Jan Valeskog 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordförande  

Jan Valeskog (S) vice ordförande  

 

Berthold Gustavsson (M)  

Anna C Kullendorff (M)  

Annika Davidsson (M)  

Inge-Britt Lundin (FP)  

Anders Broberg (KD)  

Annika Ödebrink (S)  

Jimmy Lindgren (S)  

Mats Lindqvist (MP)  

Kajsa Stenfelt (V)  

 
Ersättare: 

 Lars Bengtson (M)  

Bo Arkelsten (M) tjänstgörande 

Christoffer Kuckowski (M)   

Inga-Lill Larsson (M)  

Per Johansson (FP)  

Lars Randerz (S) tjänstgörande 

Milly Namiro Darlsson (S)  

Margareta Stavling (S)  

Jonas Larsson (S)  

Sebastian Wiklund (V)  

 
Tjänstemän: 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Fredrik Alfredsson, Louise Bill, Ted Ell, Staffan 

Forsell, Ann Kemmler, Erica Lawesson, Ulla Ritzén och Marita Söderqvist samt 

borgarrådssekreteraren Katarina Larsson och biträdande borgarrådssekreteraren 

Magnus Thulin från roteln. 

 

 

 



  

 
 § 12 

Förstudie Stockholms central. Svar på remiss från Banverket 
Dnr T2009-512-02724 

Protokollsutdrag 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutar enligt kontorens gemensamma förslag: 

 

1 Trafik- och renhållningsnämnden överlämnar och åberopar kontorens  gemensamma 

utlåtande till Banverket som svar på remiss av förstudie för  Stockholms Central. 

 

Ärendets handling 

Trafikkontorets och exploateringskontorets gemensamma tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från 

den 23 oktober 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Mats Lindqvist (MP) och Kajsa Stenfelt (V) enligt följande: 

 

Detta ärende bör sammankopplas med ärende 15, Höghastighetsbanor, emedan det behöver 

övervägas huruvida sådana höghastighetsbanor bör kunna angöra Stockholms Central, samt 

vilka behov av spår, radier, plattformar mm som dessa i så fall kommer att ha. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


